

## 《单词百科:unreported是什么意思?unreported怎么发音?unreported的解释和用法》

英语单词unreported是什么意思?unreported怎么读?unreported怎么发音?简答网为您整理了unreported的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### unreported怎么读

unreported的读音:[      nr      p   :t   d]

### unreported的意思

1、adj.未报告的，没有报道的，未经报道的;

### unreported的反义词

1、reported adj.据报告的，据报导的，据传闻的;

## unreported的双语例句

1、Cases of child abuse often go unreported or ignored by uninformed citizens.

虐待儿童案件常常没人举报，或者为缺乏相关知识的公民所忽略。

2、The most unnerving thing about child abuse is the number of cases that go unreported.

有关虐待儿童方面最让人不安的事情是大量的此类行为没有报导。

3、Almost ninety per cent of all rapes and violent assaults went unreported.

几乎90%的强奸案和暴力侵害案都没有报案。

4、Another form of piracy is when species of caught fish and unreported or underreported.

非法捕捞的另一形式是不报或漏报不到的鱼的种类和数量。

5、And how could construction go virtually unnoticed and unreported for more than a year?

建设工程怎么能够进行了一年多却几乎无人察觉,也没有报道呢?

6、One reason for the increase in computer embezzlement is that the crime often goes unreported.

造成利用电脑偷盗案件数量上升的一个原因是这类案件往往得不到报道。

7、The problem is known as illegal, unreported and unregulated fishing such.

这类问题就是非法、未报告和无管制的捕捞。

8、He is worried that many crimes unreported.

他不安的是很多罪行无人报案。

9、The problem is known as illegal unreported unreported and unregulated fishing.

这个问题有关非法,未报告的,无规律性的捕鱼。

10、Since a stigma surrounding the issue of rape, most of them went unreported.

既然有耻辱感的强奸问题, 其中多数是没有报告.

11、 Health officials believe other countries in Western West Africa have unreported cases.

健康组织官员相信,其他西非国家仍有未报病例.

12、 There are thousands of unreported cases of theft.

有成千上万未向警察报告的偷窃案.

13、 The problem problem is known as illegal and reported illegal, unreported and unregulated fishing.

这个问题就被称作非法的, 未报告的和为被管制的捕鱼.

14、 Since cash transactions are unrecorded, they can easily go unreported.

因为现金交易没有记录可查, 他们可以轻易地进行而不被检举.

15、 But the UN notes for every rape that is reported, 10 to 20 go unreported.

但是联合国表示每报道一例案, 有10到20例都没有报道出来.

16、 Including the unreported cases, the CDC estimates 42,000 new cases of hepatitis A infection in 2005.

包括未报告的病例, CDC估计2005年美国有42,000个甲型肝炎感染的新病例.

17、 The Home Office acknowledges that much crime goes unreported.

内政部承认很多犯罪活动没有举报.

18、 The technical term is illegal, unreported and unregulated fishing.

那个是指非法的, 秘密的, 不规律的捕捞.

以上是简答网为您整理的unreported怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助.

<https://dict.jiandongshicai.cn/unreported>

